
BM nr. 6/2021 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 13/9 2021 hos Britta.  

Deltagende: Otto Leopold E36, Frank Rasmussen H2, Kirsten Iversen H35, Britta 
Jørgensen E22, Jens Dam E17, Kasper Serritzlew E11 og Stina Engelhardt H33. 

Referent: Stina 

Dagsorden 

 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde (nr 5/2021 afholdt 30/6) 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Meddelelser 
4. Økonomi 
5. Faciliteter, herunder legeplads, skur, gartner, vintervedligehold 
6. Informationskanaler 
7. Arrangementer/aktiviteter, herunder sommerfest 
8. Næste møder 
9. Evt. 
 
 
Ad. 1 
Referat godkendt uden bemærkninger. 
 
Ad. 2 
Dagsorden for mødet godkendt. 
 
Ad. 3 
Meddelelser.  
Suppleant Kasper Serritzlew (E11) indtræder i bestyrelsen, da Frederik Jørgensen er 
flyttet fra Hinderuplund pr. 1. september. 
Hushandler: K5 er solgt pr 1/1 2022. K10 er blevet handlet. Nye ejere får vores 
informations- og velkomstbrev sammen med en æske chokolade eller lign. Dette 
gøres indenfor de første 14 dage efter overtagelsen af huset. Britta informeres om 
hushandler og sørger for at give besked til Kasper, der overtager opgaven efter 
Frederik. 
Der er generalforsamling i Glenten d. 30/9 – Frank og Otto deltager herfra. 
 
Ad. 4 
Økonomi. 
Britta gennemgår budgettet. Der har været nogle ekstraudgifter til gartnerne, der 
har haft nogle opgaver udover de beskrevne. Anden vedligehold; der har været 



udgifter til nyt hegn ved boldbanen i H. Fællesarrangementer (sommerfest) har givet 
en beskedent underskud, når der er betalt for leje af borde/stole, grillkul mm. 
 
Ad. 5 
Faciliteter. 
Britta fortæller, at den nye legeplads (bagerst ved H) forventes etableret i uge 40.  
Skur: Jens har ryddet lidt op og har kørt en del affald på genbrugspladsen.  
Gartner: Trekantstykkerne er blevet ordnet. Ekstra ønsket udført arbejde; Otto 
arbejder på udkast til beskrivelse af ekstraordinær rydning 3 steder: a) nordenden 
boldbanen ud mod P-plads, b) syrenhegn foran H lige nr, c) syrenhegn foran H ulige 
nr. 
Ny beskrivelse af vintervedligehold (Otto arbejder på udkast). Otto og Frank 
indhenter tilbud. 
 
Ad. 6 
Informationskanaler. 
Hjemmeside: Otto overtager adm. af hjemmesiden og får denne opdateret. 
Facebookside: Stina laver et fastgjort opslag med link til velkomstbrevet, der ligger 
på foreningens hjemmeside (Otto giver besked, når velkomstbrevet er opdateret). 
Informations- og Velkomstbrev opdateres – Otto ser på dette. 
Nyhedsbrev: Otto har lavet et udkast. Nyhedsbrevet udkommer nu elektronisk og 
der lægges link til dette på vores FB-side. Enkelte får det stadig i postkassen. 
"Åbent hus": Vi afventer lidt – Britta og Otto finder en dato 
"Skidtebreve": Overholdelse af deklaration. 
 
Ad. 7 
Arrangementer/aktiviteter. 
Sommerfest afholdt med succes og med pænt fremmøde. En del havde meldt sig til 
at deltage ved rejsning og nedtagning af festteltet. Tak for det  
Juletræs-tænding 1. søndag i advent 28/11 ´21 
Fastelavn lørdag d 26/2 ´22 
Kasper overtager ansvaret for "fester/events" og får hjælp til dette af Stina. 
 
Ad. 8 
Næste møder. 
Næste møde er d. 29/10 ´21 (erstatningsjulefrokost hos Otto) 
3/11 ´21 kl. 18 hos Kirsten 
22/1-22 kort BM med julefrokost bagefter 
 
Ad. 9 
Evt. 
Intet under eventuelt. 


